
                                                            Z á p i s n i c a 

                             zo  7.zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 15.12.011 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OZ:              7 

Neprítomní – ospravedlnení:                     0 

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

Začiatok zasadnutia:                               18.00 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            20.30 hod. 

Program: 

1.   Otvorenie 

2.   Procedurálne otázky 

3.   Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4.   Informácia o plnení rozpočtu obce k 30.09.2011      

5.   Prejednanie návrhov Všeobecne záväzných nariadení ( VZN ) 

- VZN č.1/2011, ktorým sa určuje školský obvod, 

- VZN č.2/2011, o poplatkoch v školstve, 

- VZN č.3/2011, o zásadách odmeňovania poslancov, 

- VZN č.4/2011, o miestnych daniach a miestnom poplatku ... , 

- VZN č.5/2011, o verejnom poriadku, 

- VZN č.6/2011, o odpadoch    

6.    Prejednanie žiadostí od občanov 

7.   Rôzne 

8.   Diskusia 

9.   Prijatie uznesenia 

10. Záver 



K bodu 1 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce  

a prítomných občanov na riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 2 

Starostka obce oboznámila poslancov s programom zasadnutia a dala o ňom hlasovať. Za 

zapisovateľa zasadnutia OZ navrhla pána Františka Mankoveckého, za členov návrhovej 

komisie  Jozefa Havrana a Janu Segíňovú a za overovateľov zápisnice  pána Pavla Kériho       

a Romana Kühtreibera. 

Za.......... 7 poslancov,         proti ................ 0,         zdrţal sa .....................0, 

 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila poslancov Obecného zastupiteľstva s plnením uznesení  

z predošlého zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

Starostke obce bolo doporučené osloviť Regionálnu správu a údrţbu ciest v Zlatých 

Moravciach ohľadne očistenia krajníc  štátnej cesty od betónky  do obce a zároveň aj úpravy 

okolia tejto cesty. Starostka obce hovorila s pánom Sklenkom z Reg. správy a údrţby ciest, 

ktorý prisľúbil úpravu krajníc štátnej cesty, avšak aţ v jarných mesiacoch, nakoľko 

automobilová technika je pripravená na zimnú údrţbu ciest. Zároveň starostka obce poţiadala 

pána Sklenku o úpravu odbočenia z hlavnej cesty do obce, kde chýba adekvátne značenie 

a vodiči idúci od Nitry sa len veľmi ťaţko orientujú pri odbočovaní do obce. Pán Sklenka 

prisľúbil, ţe Regionálna správa ciest miesto zničeného zábradlia zabuduje nové zvodidlá 

s patričným značením. 

Ďalej starostka obce informovala prítomných o odstránení neúčelných autobusových čakární 

na betónke. Opotrebované čakárne boli odovzdané do kovového šrotu. Obecný úrad tak získal 

238,40 €.  

Rovnako bola vykonaná aj oprava verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu. 

Starostka obce informovala aj o dohľadaní a poskytnutí všetkých potrebných dokladov 

ohľadne sumy 750 000,- Sk ( výška prvotnej časti úveru obce pouţitá pre farmu Vodo-

hospodár s.r.o.) a 100 000,- Sk  ( vkladový podiel obce do spoločnosti Vodohospodár s.r.o.). 

Správu o vrátení a pouţití týchto finančných prostriedkov predloţila kontrolórka obce v bode 

č.7 – Rôzne. 

 

 



 

K bodu 4 

 Starostka obce informovala prítomných poslancov o plnení rozpočtu obce k 30.09.2011. Po  

poloţkách boli prezentované príjmy i výdavky. Príjmy obce za 3. štvrťrok 2011 predstavovali 

sumu vo výške 112 330,00 €, čo je 70,18  % z plánovaného rozpočtu  a výdavky 

predstavovali sumu v celkovej výške  107 574,00 €, čo je 67,21% z plánovaného rozpočtu. 

Výkaz o plnení rozpočtu obce k 30.09.2011 je prílohou tejto zápisnice. 

                                         

 

K bodu 5 

 

Starostka obce  oboznámila v úvode tohto bodu poslancova prítomných občanov o potrebe 

prijatia jednotlivých Všeobecne záväzných nariadení obce ( VZN ): 

 

Návrh VZN č.1/2011, ktorým sa určuje školský obvod pre žiakov, pre ktorých obec 

nezriadila základnú školu. 

Vzhľadom k tomu, ţe obec od 01.09.2011 uţ nemá základnú školu, je potrebné prijatie 

takéhoto VZN, v ktorom sa určuje spádová škola a podmienky prijímania ţiakov z našej obce 

na povinnú školskú dochádzku. Spádovou školou pre našu obec je Základná škola Štefana 

Moysesa v Tesárskych Mlyňanoch. Toto VZN bolo jednohlasne schválené a je prílohou tejto 

zápisnice. 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

Návrh VZN č.2/2011 o poplatkoch v školstve, 

Predmetom tohto VZN je určenie výšky mesačného príspevku od  rodičov určeného na 

čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou Materskej školy Choča. S výškou poplatku 

rodičia detí súhlasia. OZ rovnako jednohlasne VZN, ktoré je súčasťou zápisnice, odsúhlasilo.   

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

Návrh VZN č.3/2011 o zásadách odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, 

Toto VZN upravuje zásady odmeňovania poslancov OZ. VZN je prílohou zápisnice. 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 



Návrh VZN č.4/2011 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady, poplatku za jadrové zariadenie a správnych poplatkoch 

v podmienkach obce Choča, 

Predmetom tohto VZN je určenie druhu daní, a miestnych poplatkov, ktoré sa na území obce 

platia. Poplatky sú fakultatívne, čo znamená, ţe výšku poplatkov si kaţdá obec určuje sama. 

Oproti doterajšiemu VZN o miestnych daniach .... , sa poslanci Obecnej rady  na svojom 

zasadnutí dňa 28.11.2011 dohodli, ţe vzhľadom na nepostačujúce pokrytie nákladov 

spojených s likvidáciou komunálneho odpadu a tieţ náklady na prevádzku ČOV Choča, 

doporučia  poslancom OZ zvýšiť miestny poplatok za TKO, za kanalizáciu a za prenájom 

Kultúrneho domu, zasadačky a kuchynky OcÚ a úpravu splátok daní a poplatkov.                                                                                                        

Starostka obce najskôr objasnila dôvod prečo je nutné zvýšiť miestny poplatok za TKO. 

Keďţe doteraz bol poplatok za TKO 10,00 €/ 1 osobu, pri 100 % platení všetkými 

daňovníkmi obec pri takomto poplatku ročne môţe získať na odpad 5300,- €. Výška faktúr za 

odvoz odpadu  k 31.10.2011 však predstavuje sumu 6 162,84 €. Čiţe uţ tu je zrejmé, ţe 

financie nám nemôţu stačiť. Obzvlášť, keď v tomto roku ešte uhrádzame aj nedoplatky za 

vývoz odpadu spoločnosti SITA Kalná za rok 2010 a rovnako aj Technickým sluţbám mesta  

Zlaté Moravce. Na zvýšenie poplatku zareagoval poslanec Jozef Havran, ktorý je zároveň aj 

členom OR a prejavil svoj nesúhlas so zvyšovaním poplatku za TKO i napriek tomu, ţe na 

zasadnutí OR so zvýšením súhlasil. Argumentoval tým, ţe prečo na OcÚ zamestnávame 

účtovníčku, ktorá nás mesačne stojí  300,00 €. Financie na jej mzdu môţeme pouţiť na 

zaplatenie odpadu. Pani Levická, ktorá na úrade pracuje by mala robiť aj účtovníctvo aj mzdy 

aj ostatné s tým súvisiace výkazy. 

Personálne obsadenie Obecného úradu uţ bolo predmetom diskusie Obecného zastupiteľstva 

a uţ vtedy, rovnako ako aj teraz starostka obce vysvetlila pánovi Havranovi i ostatným 

poslancom a prítomným občanom, ţe správne vedenie  účtovníctva je pre existenciu obce 

nanajvýš dôleţité. Od správneho účtovníctva závisia mnohé okolnosti a nedodrţaním 

stanovených účtovných termínov obec môţe prísť aj o financie. Preto starostka obce volila 

moţnosť zamestnať na DoVP skúsenú účtovníčku. Tým, ţe je zamestnaná na Dohodu, obec 

ušetrí na odvodoch. Okrem toho jej pracovnou náplňou je aj mzdová agenda a s ňou súvisiace 

mesačné i štvrťročné výkazy.  

Pani Levická, ktorá je administratívnou pracovníčkou nemá potrebné vzdelanie a skúsenosti, 

aby mohla vykonávať náročnú účtovnícku prácu a mzdovú agendu. Zároveň zákon 

nepovoľuje, aby účtovníčka robila aj pokladňu. Táto skutočnosť je sledovaná audítorom. 

 Starostka obce vysvetlila, ţe pri takom mnoţstve práce, aké je na OcÚ  nie je jednoduché, 

aby  jedna pracovníčka zodpovedne zvládla a stihla stanovené termíny. A ak by sme takúto 

pracovníčku mali, stála by obec nemalé financie. 

 Pani Švarbová- terajšia účtovníčka na vyzvanie starostky obce priblíţila v skratke, ţe na obci 

sa účtuje podvojným – akruálnym účtovníctvom, v ktorom je základom časové rozlíšenie 

a účtuje sa o výnosoch a nákladoch. Mesačne sa urobí pribliţne 700 zápisov.  



Pán poslanec Havran navrhol, aby na najbliţšie zasadnutie OZ prišla uţ aj pani Levická, kde 

sa bude môcť vyjadriť k pracovnej náplni. 

Táto diskusia ohľadne personálnych otázok bola ukončená po konštatovaní zástupcu starostky 

obce pána Mankoveckého, ţe personálne otázky nie sú predmetom zastupiteľstva 

a pripomenul pánovi poslancovi Havranovi, ţe na Obecnej Rade so zvýšeným poplatkom za 

TKO z 10,00 € na 13,00 € súhlasil. 

Starostka obce dala hlasovať o zvýšení miestneho poplatku za TKO z 10,00 € na 13,00 €. 

Za................6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 1, 

V ďalšej časti VZN o miestnych poplatkoch predloţila starostka obce návrh na zvýšenie 

poplatku za kanalizáciu. Keďţe pri doterajšom poplatku 10,00 € obec môţe od občanov 

získať 5 300,- € a náklady na ČOV k 31.10.2011 podľa výkazu o plnení rozpočtu predstavujú 

čiastku 8 513,00 € je zrejmé, ţe výška poplatku v ţiadnom prípade nepostačuje na pokrytie 

prevádzkových nákladov ČOV. Obec nemá inú moţnosť získania financií. Tento návrh bol 

prejednávaný Obecnou Radou, ktorá doporučuje poslancom OZ schváliť zvýšenie poplatku na 

12,00 €. Poslanci návrh jednohlasne schválili. 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

Súčasťou tohto VZN sú i miestne poplatky za prenájom KD, zasadačky a kuchynky OcÚ. 

Poslanci OR doporučujú poslancom OZ schváliť zvýšenie poplatkov za prenájom KD 

v zimnom období na 35,00 € a v letnom na 15,00 €. Prenájom zasadačky v zimnom období na 

15,00 € a v letnom na 10,00 €. Pri prenájme týchto priestorov za účelom pohrebnej hostiny – 

karu sa doporučuje schváliť jednotný poplatok 10,00 €. 

Za prenájom kuchynky sa doporučuje jednotný poplatok za prenájom 10,00 €. Ďalšou zmenou 

vo VZN je moţnosť splátkového kalendára pre FO, ktorá je v návrhu VZN upravená na dva 

termíny splátok a to do 31.marca  a do 30.septembra. 

Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. VZN je prílohou zápisnice. 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

Návrh VZN č.5/2011 o verejnom poriadku obce, 

Predmetom tohto VZN je udrţiavanie verejného poriadku v obci, udrţiavanie čistoty na 

verejných priestranstvách, pouţívanie verejných priestranstiev, povinnosti občanov pri 

udrţiavaní svojich pozemkov a nehnuteľností, nakladanie s domovým odpadom, poţiarna 

ochrana v obci, verejné osvetlenie, chov domácich zvierat, dodrţiavanie nočného kľudu 

a správanie  občanov na  verejných  akciách. VZN tvorí prílohu zápisnice.  

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 



Návrh VZN č.6/2011 o odpadoch, 

Z dôvodu zavedenia nového jednotného zberu komunálneho odpadu v obci, je dôleţité prijať 

VZN, v ktorom sa bliţšie určuje spôsob zberu, intervaly odvozu komunálneho odpadu, druhy 

odpadu, spôsob separácie odpadu.... VZN je súčasťou tejto zápisnice.  

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

K bodu 6 

Prejednanie ţiadostí od občanov: 

a) FS Chočanka 

Ţiadosť o povolenie usporiadať „Silvestrovské posedenie s Chočankou“ dňa 31.12.2011 

v čase od 20.00 hod. do 04.00 hod.v sále KD. 

Poslanci uvedenú ţiadosť schválili.  

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

b) Marek Kováč, Choča č.114 

Pán Kováč doručil  do kancelárie sťaţnosť na svojho suseda pána Vladimíra Bošanského ml, 

Choča č.112, ktorého pes neustále obťaţuje prehrabávaním sa popod plot na pozemok pána 

Kováča. Nakoľko podobná sťaţnosť bola riešená i v minulom období, pán Bošanský, aby 

zabránil svojmu psovi prehrabávať sa na susedný pozemok – podľa sťaţnosti pána Kováča, 

umiestnil v spodnej časti plotu rôzne rúry a kamene. S takýmto riešením, keďţe viditeľne 

nepostačuje, pán Kováč  ţiada o vykonanie nápravy.  

Poslanci sa uvedenou sťaţnosťou zaoberali. Predsedovi Komisie verejného poriadku Jozefovi 

Havranovi bolo uloţené zvolať komisiu a predvolať si účastníkov sporu a dohovoriť obom 

stranám. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

c) Roman Kühtreiber, Choča č.170 

Ţiadosť o povolenie úpravy verejného priestranstva pred rodinným domom č.170.Nejednelo 

by sa o stavebnú úpravu, len o povrchovú, ktorá  by spočívala vo vyrovnaní plochy, v osadení 

obrubníkov a vysadení trávy v kombinácii s kameňom. 

Poslanci ţiadosť prehodnotili a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia.  

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 



 

d) Jarmila Martáková,  BAR MLYN,  Choča č.97  

Pani Martáková oznámila  Obecnému zastupiteľstvu, ţe je novou prevádzkárkou zariadenia 

Bar Mlyn, Choča č.97 a poţiadala o povolenie usporiadať oficiálne otvorenie dňa 25.11.2011 

v čase od 19.00 hod. do 04.00 hod. Zároveň predloţila OZ  Otváracie hodiny na schválenie.  

Pondelok – Utorok : 14.00 – 22.00 hod. 

Streda:  16.00 – 22.00 hod. 

Štvrtok: 16.00 – 22.00 hod. 

Piatok – Sobota: 14.00 – 01.00 hod. 

Nedeľa: 14.00 hod. -22.00 hod. 

Otváracie hodiny sú prílohou zápisnice. 

Poslanci uvedenú ţiadosť bez výhrad jednohlasne schválili vrátane Otváracích hodín. Spätne 

bolo schválené i oficiálne otvorenie zariadenia BAR MLYN. 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

e) Ľuboš Bošanský, Choča 158 

Ţiadosť o náhradné riešenie kukanádoby, nakoľko pánovi Bošanskému jednotná pozinkovaná 

nádoba nevyhovuje. Z dôvodu ľahšej manipulácie ţiada o poskytnutie 110 litrovej plastovej 

kukanádoby s kolieskami. 

Poslanci uvedenú ţiadosť bez výhrad jednohlasne schválili. Pánovi Bošanskému bude 

zakúpená kukanádoba s kolieskami.                                                                                 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

f) Anna Strnadová, Choča č.77 

Pani Strnadová doručila do kancelárie OcÚ  Petíciu podpísanú občanmi Malej strany, ktorí sa 

obávajú, ţe pani Zuzana Laktišová ( rod. Dubajová) má záujem predať jej  rodný dom, č. 76. 

občanom rómskeho etnika. Pani Strnadová je „ dvorníčkou“ a má predkupne právo na 

uvedenú nehnuteľnosť. Avšak z dôvodu ţiadanej vysokej ceny sa zatiaľ s pani Laktišovou 

nedohodla. Pani Laktišová jej oznámila, ţe ak to nevezme, má hneď ďalších kupcov – mladú 

rómsku rodinu. Z dôvodu narušenia susedského spolunaţívania pani Strnadová a ďalší 

občania ţiadajú Obecný úrad o pomoc a spoluprácu. 

Petíciu občanov z Malej strany Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie. Avšak poslanci OZ 

sa zhodli na jednotnom postoji a to, ţe v uvedenej veci nie je oprávnené konať, nakoľko by 

mohlo ísť o  istý druh  diskriminácie. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 



g) Radoslav Palovčík, ul. Mojmírova 11, Zlaté Moravce 

Ţiadosť o odkúpenie pozemku par. č.102/0. Ide o pozemok v areály bývalej základnej školy 

a obecného bytu. 

 Poslanci sa uvedenou ţiadosťou zaoberali. No nakoľko momentálne riešime pozemkové 

usporiadanie budovy č.141 ( bývalá škola) a budovy č.142 ( obecný byt), OZ obce Choča sa 

dohodlo na tom, ţe nie je moţné v tomto období  pánovi Palovčíkovi vyhovieť. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

Poslanci uvedenú ţiadosť  prehodnotili a jednohlasne schválili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

Uvedené  ţiadosti vzhľadom k tomu, ţe sa v danom období nekonalo zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva, boli riešené len Obecnou Radou, ktorá jednotlivé ţiadosti  schválila. Na 

zasadnutí OZ boli  ţiadosti  prejednané uţ len dodatočne. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

 

K bodu  7 

Ing. Mariana Mankovecká, hlavná kontrolórka obce – predniesla prítomným výsledky Zápisu 

o kontrolnej činnosti za 4. štvrťrok 2011. Predmetom kontroly bolo preskúmanie vrátenia 

finančných prostriedkov obci od spoločnosti Vodohospodár s.r.o. v celkovej výške 850 000,- 

Sk. Všetky doklady boli dohľadané a sú priloţené k správe. 

Predmetom kontroly bola aj kontrola pokladničnej hotovosti, kontrola bankových operácií, 

kontrola  uzatvorených Pracovných zmlúv a Dohôd o vykonaní práce. Správa hlavnej 

kontrolórky tvorí súčasť zápisnice. 

V tomto bode zároveň starostka obce oboznámila poslancov s akciami realizovanými počas 

štvrtého štvrťroka: 

● akcia  „Úcta k starším“ dňa 13.11.2011 

Starostka obce zhodnotila, ţe to bola mimoriadne vydarená akcia. Zo 113 pozvaných 

dôchodcov sa akcie zúčastnilo 75, pre ktorých bol pripravený pekný kultúrny program. 

Veselými piesňami a tancom sa predstavili  dievčatá z obce a súbor Vrábľanka. Pre 

dôchodcov  bolo pripravené  občerstvenie a darček. 

Celková suma vynaloţená na uvedenú akciu je  239,- € z toho 100,- € sme získali sponzorsky. 

 



● Mikulášska besiedka dňa 6.12.2011. 

V Materskej škole bola pre detičky usporiadaná Mikulášska besiedka. Pani riaditeľka MŠ 

pripravila s deťmi pekný program, za ktorý deti Mikuláš odmenil mikulášskymi balíčkami. 

Balíčky pripravilo vedenie MŠ spolu s rodičmi detí. Sponzorsky boli dodané perníčky pre 

kaţdé dieťa.  

Celková suma vynaloţená na akciu predstavuje sumu 30,00 €, za ktoré boli deťom zakúpené 

leporelá – 5ks. 

● penále zo Sociálnej poisťovne 

Starostka obce oboznámila poslancov i prítomných občanov aj o penáloch, ktoré našej obci 

boli vyrúbené Sociálnou poisťovňou z dôvodu omeškaných platieb pri úhrade mesačných 

odvodov od roku 2004.  Celková suma predstavuje 3 582,17 €. Momentálne starostka obce 

rieši s kompetentnými spôsob úhrady týchto penálov, pretoţe obec je prakticky bez finančných 

prostriedkov. 

● rozšírenie zámerov projektu LSKxP (Lokálna stratégia komplexného prístupu) 

V roku 2009 sa obec zapojila do projektu určených pre marginalizované rómske skupiny 

obyvateľov. Pôvodne projekt pozostával z troch zámerov:1. Vzdelávanie rómov, 2. 

Rekonštrukcia MŠ a ZŠ, 3. Rekonštrukcia miestnych komunikácií a VO v časti obce, v ktorej 

ţijú Rómovia. Na tieto zámery však Úrad vlády neposkytuje financie. Jedine na zámer 

vzdelávanie, ktorí je  ale v súčasnej dobe pre obec nevyhovujúci a bol by skôr záťaţou. 

V tomto roku 2011 bolo moţné projekt LSKxP rozšíriť o Podopatrenie 1.1.1 – Podpora 

zavádzania inovácií a technologických transferov s relevanciou k LSKxP. Podstatou zámeru 

je moţnosť obstarania dlhodobého hmotného majetku, ktorý bude vyuţívaný výlučne 

prijímateľom pri výkone podnikateľskej činnosti. V súvislosti s týmto zámerom starostku obce 

oslovila spoločnosť Hydroservice Zlaté Moravce, ktorá o uvedený zámer má záujem a môţe 

ho realizovať v tom prípade ak spoločnosť zamestná pri získanej technológii rómskych 

občanov. Týchto pracovníkov by chcela spoločnosť získať z našej obce. Výhody plynúce pre 

našu obec sú v štádiu riešenia a dohôd. 

 

● predloženie zoznamu neplatičov k 14.12.2011    

Poslancom bol  predloţený zoznam neplatičov za rok 2011 k 14.12.2011. Nedoplatky na 

daniach predstavujú celkovú výšku 1036,12 €.   

 

● prevádzkovanie ČOV Choča 

Starostka obce informovala aj o záveroch jednania so spoločnosťou Západoslovenská 

vodárenská spoločnosť, ktorá by mohla byť jedným z moţných prevádzkovateľov našej ČOV. 



Nakoľko šetrením priamo na ČOV Choča dňa 13.12.2011 pracovníci Zsl. vodárenskej 

spoločnosti zistili mnohé nedostatky najmä  v nedodrţaní  projektovej dokumentácie – napr. 

zabudovanie kalových nádrţí  a  ďalšie nedostatky, Zsl. vodárenská spoločnosť nemôţe byť 

prevádzkovateľom našej ČOV.  

Starostka obce pokračuje v hľadaní prevádzkovateľa. 

● prebiehajúci audit     

Starostka rovnako informovala aj o prebiehajúcom audite na obecnom úrade, ktorý by mal 

byť v najbliţších dňoch ukončený. Auditorská   správa by mala byť  predmetom nasledujúceho 

zasadnutia OZ. 

● údržba kúrenia v MŠ   

Starostka poinformovala aj o nutnej údrţbe kúrenia v MŠ. Nakoľko sa neustále strácala voda 

zo systému, ktorú bolo ustavične treba dopúšťať. Závada je odstránená, ( 90,- €), no zároveň 

bolo odborníkom doporučené hľadať nové čerpadlo, nakoľko staré čerpadlo je slabé. 

 

K bodu 8  

Jozef Drgoňa, Choča č.51 – v diskusii reagoval na nakladanie s odpadom z vinohradníckej 

osady, ktorý sa kopí pri viniciach a niektorí občania skládku vyuţívajú aj na odpad iného 

druhu. Rovnaká skládka je aj nad jeho záhradou a ţiada v budúcnosti o odpratanie tejto 

čiernej skládky. 

Starostka obce prisľúbila v budúcnosti riešenie tejto záleţitosti aj vyuţitím drtičky a zároveň 

v súvislosti s prijatým VZN o verejnom poriadku zdôraznila,ţe majitelia viníc budú odpad 

z viníc likvidovať sami a nebude sa skladovať na kope tak ako doteraz.. 

Ján Čepček, Choča 153 – ţiadal o napomenutie mládeţe, ktorá uţ začína v týchto dňoch 

s „vyuţívaním zábavnej pyrotechniky.“ Pyrotechniku hádţu ľuďom do predných záhrad pod 

okná a do poštových schránok.  

Poslanci OZ doporučujú túto záleţitosť riešiť vyhlásením v miestnom rozhlase. 

Zdenka Drgoňová, Choča č.51- reagovala na zvýšené nájomné za KD i zasadačku a zapojila 

sa do diskusie otázkou ako to bude s platením za penájom zasadačky a kultúrneho domu pri 

konaní výročných členských schôdzí jednotlivých spločenských organizácií.  

Starostka obce odpovedala, ţe spoločenské organizácie poplatky za prenájom neplatia. 

Alena Majlátová, Choča č.101 – vo svojom diskusnom príspevku zareagovala na skutočnosť, 

ţe je nespravodlivé, keď všetci platíme rovnako za smeti na 1 osobu a pritom niektorí občania 

produkujú oveľa viac odpadu. Nestačí im jedna 110 litrová kukanádoba, ale popritom 

odovzdajú aj niekoľko plastových vriec. 



Starostka obce sa vyjadrila, ţe vie o tejto skutočnosti, dokonca má aj prehľad, ktoré rodiny 

produkujú najviac odpadu – Klára Tarkayová, Choča č.102 a Jozefa Juhászová, Choča  č.22. 

Počas roka sa niekoľko krát vyhlasovalo a občania sa ţiadali o minimalizovanie odpadu. 

Ţetónový systém zberu odpadu zatiaľ neplánujeme zavádzať, nakoľko sa obávame, ţe ţetóny 

na vývoz by si odkúpili len „ zodpovední“ občania, s ktorými nie sú problémy ani teraz. Tí 

nezodpovední by si ţetón  nekúpili a pribúdali by čierne skládky. Táto situácia sa bude 

monitorovať a občania, ktorí produkujú viac odpadu budú sledovaní, napomínaní a bude im 

pohrozené zvýšeným poplatkom. V prípade nezjednania nápravy bude im poplatok vyúčto-

vaný. 

Anna Bošanská, Choča č.100 – vo svojom príspevku ţiadala o riešenie situácie ohľadne 

Čerešňového potoka na zákrute pri ich hydinových dvoroch. Tým, ţe pán Paluška vybudoval 

na svojom pozemku protipovodňové valy a prírodné jazierka, obáva sa, ţe pri zvýšenej 

hladine potoka, voda pôjde rovno im do dvorov a do záhrad. Ţiada, aby sa k tomu vyjadrilo 

Povodie Váhu. 

Starostka obce prisľúbila hovoriť o tejto záleţitosti s Povodím Váhu.  

Jozef Herda, Choča č.93 – zapojil sa do diskusie svojím kladným hodnotením vybavenia 

kuchynky Obecného úradu, ktorú mal sám v prenájme a bol vysoko spokojný. 

K bodu 9 

Členka návrhovej komisie Jana Segíňová predniesola návrh na uznesenie, ktoré poslanci bez 

výhrad schválili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

K bodu 10 

Starostka obce poďakovala  prítomným poslancom, hlavnej kontrolórke a prítomným 

občanom  za účasť na zasadnutí OZ. 

Overovatelia zápisnice: 

 

Pavol Kéri                  ................................ 

Roman Kühtreiber   ................................ 

 

František Mankovecký                                                                       Alena Záhoreczová    

zástupca starostky                                                                                     starostka obce 


